
Hola a tots, 

Des de l’organització de la Fira Teràlia ens adrecem a tots vosaltres per informar-vos que en 

aquest any 2014 hem decidit de no fer la que seria la sisena edició de la Fira Teràlia.  

Primer de tot volem demanar disculpes per la tardança d’aquest comunicat, encara que molts 

de vosaltres ja heu estat informats per altres vies.  

Teràlia va realitzar la seva primera edició al setembre del 2009, amb la intenció d’apropar a 

tothom el món de les teràpies complementaries, els productes ecològics i naturals i l’artesania. 

Un projecte creat amb molta il·lusió i amb molt d’amor. Durant aquests 5 anys ens hem vist 

gratament recompensats, tant per l’assistència de públic com per la col·laboració de tots els 

paradistes y dels grans professional de les teràpies naturals que any rere any han confiat en 

aquest projecte. Hem d’agrair especialment els professionals que desinteressadament han 

realitzat tallers, conferències, exhibicions i espectacles. 

Teràlia ha estat pionera en aquest tipus de fira de teràpies complementàries al carrer, on la 

gent podia experimentar i informar-se de  tot aquest món, sovint encara desconegut, l’objectiu 

del qual seria la millora del nostre benestar. Ha estat la primera fira en oferir més de 40 h de 

tallers i conferències totalment de forma gratuïta. Com a creadors de Teràlia creiem que 

aquest format de fira, amb futures modificacions si s’escau, segueix sent totalment vàlid. 

L’equip de Teràlia és molt reduït i tenint en compte el baix pressupost del que disposem fa que 

la feina d’organització sigui molt intensa i dura. Durant aquests anys l’hem feta amb molta 

il·lusió i alegria, ja que la recompensa és molt gran. Però aquest any no hem tingut l’energia 

necessària per realitzar aquesta tasca de forma impecable. 

També en aquests dos últims anys hem notat un cert cansament per part del públic que 

normalment assisteix en aquestes fires. Pot ser degut, i podem estar equivocats, al gran 

augment d’aquest tipus de fira per tota Catalunya que ha fer que la gent hi deixi d’assistir 

perquè no troba res de nou. 

Així doncs ens agafem aquest any de descans, per agafar forces i idees noves per en un futur 

poder oferir una Fira Teràlia renovada i que segueixi complint els objectius per la qual va 

néixer. 

Volem torna a agrair a tots els que heu fet possible que Teràlia sigui una realitat, als companys 

i amics que ens ajuden en cada edició, als establiment i entitats de Ripoll que col·laboren i ens 

donen  suport i a tot el públic que fa que Teràlia hagi estat un èxit des de la seva primera 

edició.  
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